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  Anslag 
Det justerade protokollet offentliggörs genom detta anslag. 
Beslutsinstans: Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum: 2024-04-08 
Anslaget sätts upp: 2024-04-09             Anslaget tas ned: 2024-04-30 
Förvaringsplats för protokollet: Kanslienheten  
 

 

Underskrift                     Utdragsbestyrkande 

           

Plats och tid 
Örngrund, 2024-04-08 k13.00 -15.00 

Beslutande 

Antonella Pirrone (KD), ordförande 

Ola Hägg (S) 

Satu Goldbech (M) lämnar 14:45 

 

   

Övriga deltagare 

Petra Kålbäck, förvaltningschef 

Marianne Lundin Lagestam, avdelningschef 

Mia Järliden, näringslivs – och etableringschef 

Anneli Hallberg, sekreterare 

 

 

Paragrafer 
§§ 7-11 

 

Justeringens plats och tid 
Sammanträdesrum Örngrund 2024-04-08 kl. 15.10 
 
 

Underskrifter 
 
 
 

Antonella Pirrone (KD) 

Ordförande 

Ola Hägg (S) 

Justerare 
 
  
 
 
Anneli Hallberg 
Sekreterare  
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Innehållsförteckning              

  Upprop och anmälningar om förhinder 
 

  Val av justerare 
 

§ 7/24 Fastställande av dagordning 

 

Beslutspunkter  

 

§ 8/24 

 

 

§ 9/24 

Programutbud läsåret 2024/2025 Nynäshamns gymnasium 

Informationsärenden  

Nytt från förvaltningen 

 

§ 10/24 Övriga frågor 
 

§ 11/24 Nästa sammanträde 
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Upprop och anmälningar av förhinder 

Alla ordinarie ledamöter är närvarande.  

Val av justerare 

Ola Hägg (S) väljs till justerare tillsammans med ordförande. Protokollet justeras i 
sammanträdesrum Örngrund, 2024-04-08 kl. 15.10 
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§ 7/24  

Fastställande av dagordning 

 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott lägger till följande punkter på 
dagordningen 
 

- § 8, Programutbud läsåret 2024/2025 Nynäshamns gymnasium 
 

Övriga punkter justeras utifrån ändringarna.   

 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott fastställer dagordningen med följande 
tillägg under § 10, Övriga frågor: 
 

Antonella Pirrone (KD), ordförande och Ola Hägg (S) anmäler övriga frågor till förvaltningen som de 
önskar få svar på. 

1. Hur matchar verksamhetsplanen för 2024 det som vi redovisar i verksamhetsberättelsen för 
2023. 

2. Dialog kring behovet av besöksnäringsråd som Socialdemokraterna väckt ett ärende om. 
3. Utse någon hjälte utifrån inkomna synpunkter 
4. Hur ska NAN ge rätt stöd till LOV företagen utifrån den samlade information vi har. Nu har 

ett företag begärts i konkurs hur ser det ut just nu? 
5. Företräde till nämnden av representanter för företagarna när passar det? 
6. Utifrån dialogen på Samordningsförbundets senaste styrelsemöte kring förmåga att söka 

arbete när man drabbats av trauma som anhörig till brottsoffer hur ser det ut i Nynäshamn 
7. De ungdomar som nu är placerade exempelvis för brottslighet hur ska vi stödja dem till en 

fullgången skolgång. 
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§ 8/24           NAN 2023/0212/612-4 

Programutbud läsåret 2024/2025 Nynäshamns gymnasium 

Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskotts beslut    
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott beslutar att godkänna förvaltningens 
förslag på justering av platsantal till 32 platser per program utan specificering avseende 
programmens inriktningar avseende Samhällsvetenskapsprogrammet och El- och energiprogrammet 
vid Nynäshamns gymnasium läsåret 2024/2025.  

Sammanfattning 
Med utgångspunkt i kraftigt ojämn fördelning av ansökningar till de olika inriktningarna inom 
gymnasieprogrammen Samhällsvetenskapsprogrammet och El- och energiprogrammet föreslås det 
specificerade platsantal som tidigare beslutats för programmens respektive inriktningar ersättas av 
ett generellt platsantal per program.  
 
Istället för vardera 16 elevplatser på Samhällsvetenskapsprogrammets inriktningar 
Samhällsvetenskap samt Beteendevetenskap föreslås Nynäshamns gymnasium erbjuda totalt 
32 elevplatser på programmet.  
 
Istället för vardera 16 elevplatser på El- och energiprogrammets inriktningar Elteknik samt Dator- 
och kommunikationsteknik föreslås Nynäshamns gymnasium erbjuda 32 elevplatser på programmet.  
 
Det innebär att det totala antalet erbjudna platser är oförändrat, men gör det möjligt att på de mer 
populära inriktningarna ta emot elever som annars skulle placerats på reservplats samt minska 
antalet tomma platser på de mindre attraktiva inriktningarna. Sammantaget bedöms det innebära 
att Nynäshamns gymnasium inför läsåret 2024/2025 kan erbjuda plats till fler elever av de som 
ansökt till Nynäshamns gymnasium.  

Ärendet 
I näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens beslut om programutbudet vid Nynäshamns gymnasium 
§ 91/23 2023-11-21 anges antalet utbildningsplatser per program och inriktning. Inom två av 
gymnasiets program, Samhällsvetenskapsprogrammet och El- och energiprogrammet, är antalet 
sökande till programmens respektive inriktningar mycket ojämnt fördelat.  
 
Inom Samhällsvetenskapsprogrammet (SA) erbjuder Nynäshamns gymnasium totalt 32 platser i 
årskurs 1. Dessa platser har inför läsåret 2024/2025 specificerats till 16 elevplatser vardera för 
programmets inriktningar Samhällsvetenskap samt Beteendevetenskap.  
 
Inom El- och energiprogrammet (EE) erbjuder Nynäshamns gymnasium totalt 32 platser i årskurs 1. 
Dessa platser är på motsvarande sätt specificerade till vardera 16 elevplatser per inriktning Elteknik 
samt Dator- och kommunikationsteknik.  
 
I samband med den första gymnasieantagningen i februari månad 2024 kunde konstateras att båda 
dessa program hade en mycket ojämn fördelningen sökande mellan sina respektive inriktningar.  
 
Till Samhällsvetenskapsprogrammet inriktning Beteendevetenskap finns fler behöriga 
förstahandssökningar än de beslutade 16 platserna, och dessutom ett stort antal sökande i andra 
och tredje hand. Till Samhällsvetenskapsprogrammets andra inriktning Samhällsvetenskap däremot 
finns bara sju förstahandssökande i den första ansökningsomgången, vara bara tre behöriga vid 
söktillfället. Även antalet sökande i andra och tredje hand är mindre än till programmets 
beteendevetarinriktning.  
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På motsvarande sätt är söksituationen till El- och energiprogrammet två inriktningar. Till inriktningen 
Eltekniks 16 platser har 19 förstahandssökande varav 15 vid ansökningstillfället behöriga, samt lika 
många andra- och tredjehandssökande. Till de 16 platserna på inriktningen Dator- och 
kommunikationsteknik däremot finns bara 4 förstahandssökande, varav två behöriga, och ungefär 
samma antal andra- och tredjehandssökande.  

Förvaltningens förslag till beslut 
Näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott föreslås besluta att godkänna 
förvaltningens förslag på justering av platsantal till 32 platser per program utan specificering 
avseende programmens inriktningar avseende Samhällsvetenskapsprogrammet och El- och 
energiprogrammet vid Nynäshamns gymnasium läsåret 2024/2025.     

Förvaltningens bedömning 
Genom att justera tidigare beslut § 91/23 2023-11-21 så att Samhällsvetenskapsprogrammet 
erbjuder totalt 32 platser utan specificerat platsantal per inriktning Samhällsvetenskap respektive 
Beteendevetenskap möjliggörs att fler sökande elever kan erbjudas plats på Nynäshamns 
Gymnasium hösten 2024.  
 
Detsamma gäller El- och energiprogrammet, som kommer att kunna erbjuda fler sökanden plats om 
antagningen beslutas till totalt 32 platser utan specificering av elevantal per inriktning. 

Beslutsunderlag 
Nämndbeslut § 91/23 2023-11-21 

Skickas till 
Akten 
Förvaltningschef 
Skolchef 
Rektor Nynäshamns gymnasium 
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§ 9/24  

Nytt från förvaltningen 
Mia Järliden, näringslivs och etableringschef presenterar sig. 

Mia Järliden, näringslivs och etableringschef presenterar strategi för företagsbesök.  
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§ 10/24  

Övriga frågor 
 

Anmälda övriga frågor från Antonella Pirrone (KD) och Ola Hägg (S). 

1. Hur matchar verksamhetsplanen för 2024 det som vi redovisar i verksamhetsberättelsen för 
2023? 

 
Petra Kålbäck, förvaltningschef svarar att det som var utmaningar i verksamhetsberättelsen 2023 
finns med i Verksamhetsplanen för 2024. Däremot, allt som görs dagligen står inte med i 
verksamhetsplanen.   
 

2. Dialog kring behovet av besöksnäringsråd som Socialdemokraterna väckt ett ärende om. 
 
Petra Kålbäck, förvaltningschef redovisar kort inför redovisning till nämnd. Antonella Pirrone (KD) 
föreslår att nämnden får en presentation av det arbetet som bedrivs på förvaltningen.   
 

3. Utse någon hjälte utifrån inkomna synpunkter 
 
Ola Hägg (S) menar att det är bra att lyfta de medborgare som gör något bra. Petra Kålbäck, 
förvaltningschef svarar att det behöver tydliggöras vad nämnden önskas göra.  
 

4. Hur ska NAN ge rätt stöd till LOV- företagen utifrån den samlade information vi har. Nu har 
ett företag begärts i konkurs hur ser det ut just nu? 

 
Petra Kålbäck, förvaltningschef informerar att LOV-företagen idag mest har kontakt med 
socialförvaltningen.   
 

5. Företräde till nämnden av representanter för företagarna när passar det? 
 
Förslag att bjuda in Annika Dahlberg, ordförande företagarna i Nynäshamn.  
Ola Hägg (S) Viktigt att AU håller sig uppdaterade kring företagare som fått anmärkningar av 
SMOHF. Petra Kålbäck, förvaltningschef tar med sig frågan.  
 

6. Utifrån dialogen på Samordningsförbundets senaste styrelsemöte kring förmåga att söka 
arbete när man drabbats av trauma som anhörig till brottsoffer hur ser det ut i Nynäshamn 

 
Marianne Lundin Lagestam, avdelningschef svarar att samverkan fungerar väl idag.  
Petra Kålbäck, förvaltningschef har inte fått till sig att det inte fungerar idag.   
 

7. De ungdomar som nu är placerade exempelvis för brottslighet hur ska vi stödja dem till en 
fullgången skolgång. 

 
Marianne Lundin Lagestam, avdelningschef beskriver hur arbetet bedrivs idag.  
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§ 11/24  

Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde med näringslivs- och arbetsmarknadsnämndens arbetsutskott är den 8 maj 

2024. 


